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Protokół 

z XLIX Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 9 listopada 2010r. 

 

 Obrady otworzyła o godzinie 15:35 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Lesińska, 

która stwierdziła, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum. W Sesji udział wzięli: 

 

radni: 

Pan Marek Borowczyk 

Pan Tomasz Buczma 

Pan Rafał Drzewiecki 

Pani Krystyna Kotecka   

Pan Tadeusz Lammel 

Pani  Ewa Lesińska  

Pan Henryk Lesiński 

Pan Tomasz Maćkowiak 

Pani Halina Michalak-Szczepaniak  

Pan  Andrzej Ratajczak 

Pan Jan Rajchelt 

Pani Elżbieta Sznajder 

Pan Krzysztof Świątczak 

Pan Sławomir Urbaniak 

 

sołtysi : 

Pani Jolanta Fludra 

Pan Andrzej Frąckowiak 

Pani Bożena Karolczak 

Pan Czesław Książkiewicz 

Pan Stanisław Lesiński 

Pan Eugeniusz Nowicki 

Pan Ferdynand Nowicki 

Pan Rafał Ochowiak  

Pan Grzegorz Socha 
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Pan Mieczysław Tomkowiak 

 

Oraz 

Wójt Gminy - Bogdan Kemnitz 

Zastępca Wójta / Sekretarz Gminy - Genowefa Przepióra 

Skarbnik Gminy  - Mirosława Nowak 

 

Porządek posiedzenia sesji: 

1.Otwarcie. 

2. Interpelacje radnych. 

3. Przyjęcie protokołu  z  obrad  z  poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Wilków, która 

ucierpiała podczas tegorocznej powodzi. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010r. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Objazd inwestycji gminnych. 

10. Zakończenie. 

 

Ad. 2 

 Radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Ad. 3 

 Radny Drzewiecki zgłosił poprawkę do protokołu z sesji XLVIII wynikającą z faktu, 

że zostały podane błędne wyniki głosowania. Stwierdził, że ponieważ jest osobą, która 

wstrzymała się od głosu w punkcie 10 protokołu należy więc zmienić zapis dotyczący 

wyniku. Zapis poprawiono, wg którego „za” głosowało 12 osób, „wstrzymało się” – 1 osoba. 

Radny Drzewiecki poprosił o dopisanie imion nauczycieli, którzy otrzymali w tym roku 

nagrody przyznane w Dzień Edukacji Narodowej. Zapis poprawiono. 

Radni nie mieli więcej uwag, Przewodnicząca przeprowadziła więc głosowanie. 

Głosowało: 14 radnych     Za:        12 

                             Przeciw:        0 



3 

 

    Wstrzymało się:       2  

 

Ad. 4 

 W dalszej kolejności p. Sekretarz przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał 

podjętych podczas XLIX sesji Rady Gminy (sprawozdanie w załączeniu). 

 

Ad. 5 

 Pani Skarbnik przedstawiła Uchwałę nr XLIX/335/2010 w sprawie udzielenia Pomocy 

finansowej Gminie Wilków, która ucierpiała podczas tegorocznej powodzi. Mocą tej uchwały 

środki wpłacane przez darczyńców na wyznaczone konto w kwocie 3190,80 wraz z 

wyrównaniem do pełnej kwoty 3500 zł z budżetu gminy, zostaną przekazane gminie Wilków. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie za podjęciem uchwały. 

Głosowało: 14 radnych     Za:        14 

                             Przeciw:        0 

    Wstrzymało się:       0 

Uchwała nr XLIX/335/2010 została podjęta (w załączeniu). 

 W związku z pomocą dla gmin, które ucierpiały podczas tegorocznej powodzi Wójt 

uzupełnił informację, iż Gmina Kleszczewo pomogła również Gminie Niechlów dostarczając 

ok. 200 ton zboża, 1 tonę paszy oraz ziemniaki.  

Radna Michalak – Szczepaniak zapytała, czy na ręce Wójta zostały złożone podziękowania 

od gmin, którym udzielono Pomocy. 

Wójt odpowiedział, że włodarze obu gmin podziękowali telefonicznie, o czym 

poinformowano mieszkańców Gminy Kleszczewo za pośrednictwem gazety „Samorząd”. 

  

Ad. 6 

 Przewodnicząca poprosiła p. Skarbnik o przedstawienie uchwały nr XLIX/336/2010 w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010r. 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę podając następujące zmiany: 

• w  §1 ust.1 zmniejsza się dochody budżetu o 1 233 920zł,  

- zwiększa się dochody bieżące o 1 261 077zł 

- zmniejsza się dochody majątkowe o 1 494 997zł 

• w §2 ust. 1, 2 i 3 zmniejsza się wydatki budżetu o 1 233 920zł,  
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- zwiększając wydatki bieżące o 116 077zł 

- zmniejszając wydatki majątkowe o 1 349 997zł 

- zwiększa się wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i 

innych zadań zleconych ustawami o 156 457zł 

- zmniejsza się wydatki na programy finansowane z udziałem środków , o kt. mowa w art. 

5 ust.1 pkt. 2 i 3 o 424 482 zł 

• w  §6 ust. 1 zwiększa się dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych o 18 500zł  

• w §9 zwiększa się dochody i wydatki związane z finansowaniem ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej o 5 000zł. 

 Radna Sznajder zapytała, skąd pochodzi i na co jest przeznaczona dotacja wg 

załącznika nr 2 rozdziału 80104 paragrafu 2310. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że 15 000zł, o których mowa, są to pieniądze przeznaczone na 

opłaty za dzieci z gminy uczęszczające do przedszkoli poza jej obszarem. W analogiczny 

sposób pieniądze trafiają do budżetu gminy Kleszczewo z gmin, z których dzieci uczęszczają 

do przedszkoli na jej terenie. 

Radna Sznajder zauważyła, iż gmina ma niższe stawki, niż te, które zmuszona jest 

odprowadzać poza jej granice, z czego wynika, iż gmina płaci więcej, aniżeli otrzymuje. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, iż pocieszającym jest fakt, że gmina przekazuje na ten cel 

dofinansowanie w wysokości 75%. 

Radni nie mieli więcej pytań, Przewodnicząca przeszła więc do głosowania: 

Głosowało: 14 radnych     Za:         9 

                             Przeciw:        0 

    Wstrzymało się:       3 

Uchwała nr XLIX/336/2010 została podjęta (w załączeniu). 

 

Ad 7. 

• Radny Ratajczak zaapelował o zwrócenie uwagi na niezabezpieczoną barierkami kładkę 

znajdującą się na drodze gminnej prowadzącej z Tulec do Szewc przez rzekę Koplę. 

• Radny Drzewiecki zwrócił uwagę na fakt, iż instalacja świateł w Tulcach nie przyniosła 

oczekiwanych skutków, gdyż nie postawiono świateł na wyznaczonym skrzyżowaniu, lecz za 

przejściem dla pieszych. 
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Wójt odpowiedział, iż inwestycja nie jest zakończona i z pewnością światła staną w miejscu, 

które było wyznaczone. 

 

Ad 8. 

 Nie udzielono odpowiedzi na interpelacje, ponieważ nie były zgłoszone. 

 

Ad 9. 

 Podczas objazdu inwestycji gminnych uczestnicy Sesji dokonali lustracji: 

• świetlicy w Markowicach; 

• budowy kanalizacji w miejscowościach: 

- Markowice, 

- Krerowo, 

- Zimin, 

- Śródka, 

- Krzyżowniki; 

• budowy drogi gminnej Krzyżowniki – Śródka 

• sygnalizacji świetlnej w Tulcach. 

 

Ad 10. 

  

 Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady o godzinie 17:30. 

 

 

 Protokołowała:           Za zgodność z przebiegiem obrad 

Elżbieta Zimniak                   Przewodnicząca Rady Gminy 

     

              Ewa Lesińska  

 


